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Tids 

punkt 

Emne og evt. bilag Proces og 

drøftelsesform 

Ansvarlig 

 

Referatet  

17.30- 

17.35 

1. Godkendelse af dagsorden, referat og valg af ordstyrer  Godkendelse Kim Afbud fra Sara og Tabinda 

Ordstyrer Michael 

Referatet godkendt 

17.35- 

17.45 

2. Elevrådet og KESO Elever fortæller Elevrådet  I elevrådet er de blevet enige om, at vi ikke skal have 

regler på skolen men fællesskabsaftaler – dette for at 

tydeliggøre, at der er plads til alle. Der bliver arbejdet 

med forslag til disse aftaler i klasserne. 

Trivselsdag - forskellige aktiviteter i klassen, fx tegn og 

gæk, levende vendespil, gæt en klassekammerat 

17.45-

18.00 

3. Opfølgning på kontaktforældremødet den 3. marts   

 

Drøftelse Kim og 

Ida   

Stort fremmøde, der var kun nogle enkelte årgange der 

ikke var repræsenteret – god dialog. 

Mange tilbagemeldinger - særligt på nødundervisningen 

i indskolingen. Der blev drøftet hvorvidt vi vil kunne 

tilbyde mere fjernundervisning, hvis det skulle ske igen.  

Mange positive tilbagemeldinger men selvfølgelig med 

individuelle forskelle. 

Godt at hele ledelsen deltog – vi skal huske at 

Lundehuset altid deltager, for at understøtte 

sammenhængskraften på skolen. 

 

Der blev stillet spørgsmål til om vi har computere nok, 

hvis vi skulle blive lukket ned igen – Det har vi, vi ved 

samtidig at det er rigtig svært for mange af de små at 

logge på osv.  

 

 

18.00-

18.30 

4. Budget 2021 (se bilag). Regnskab 2020 er ikke endeligt opgjort og 

dermed kan budget 2021 heller ikke godkendes endnu.  

 

Orientering  Kim 4 afdelinger – med et årsbudget på 82.000000. De 4 

afdelinger har hver deres regnskab 

Samlet set forventer vi at gå ud af budgetåret med et 

meget lille underskud – vi mangler fortsat at få en del 

midler tilført fra bl.a. Coronamidler, udgifter til udvidelse 

af Lundehuset osv. En del af tilbageførselsmidlerne får 

vi først lang tid efter - fx for rotationsmedarbejderne. 
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Kim gennemgik budgettet med mulighed for at spørge 

ind til de forskellige poster. 

Der blev spurgt ind til forskellen på udgifter til KKFO´en 

i almen og specialdelen. Der bliver tildelt et større beløb 

til specialdelen, for at kunne imødekomme de behov der 

er i dagligdagen samt til at indrette et KKFO - miljø, som 

tilgodeser de støttebehov børnene har.   

Positiv udvikling fra et stort underskud til nu, hvor det 

ser ud til at vi går ud af det næste budgetår med et lille 

plus. Dette selvfølgelig også på grund af eftergivelse af 

en stor del af gælden i 2019. 

 

 

18.30-

18.45 

5. Status på specialklasserækkens udvidelse  Orientering og 

drøftelse 

Kim og 

Michael  

Grupperne er i det store hele landet i deres nye lokaler. 
I udskolingen er de ikke færdig etableret, da vi forsat 
afventer leverance af de særlige møbler, der er blevet 
bestilt. Udskolingen trives med at have fået et større 
miljø med mere plads.  

Der er positive tilbagemeldinger på den første del af 
kompetenceforløbet. 

Ud over den generelle udvidelse kan der også løbende 
komme elever, fx via akutindstillinger osv. Vi skal derfor 
forvente at vi løbende skal modtage elever. Disse er ud 
over de tre årlige visitationer. 

Der vil blive igangsat en drøftelse af, hvordan man kan 
iværksætte et beredskab, sådan at det er muligt at 
modtage nye børn og give dem en optimal start og 
samtidig fastholde stabiliteten i de eksisterende 
grupper.  

Der vil blive nedsat en arbejdsgruppe med deltagelse af 
forældrerepræsentanter. 
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Lundehuset ønsker også at nedsætte en arbejdsgruppe 
som skal se på, hvordan Lundehuset kan tilrettelægge 
og gennemføre lejrskoler for alle deres børn. 

18.45- 

19.00 

6.  Nyt firma til skolefoto? (se bilag)   Drøftelse Kim og 

Ida  

Vi har fået en ny henvendelse fra et andet firma og får i 
det hele taget mange henvendelser. Der har været lidt 
kritik af det firma, der har leveret billeder i de sidste to 
år. Karoline vil spørge om, hvilket firma der er på 
hendes skole, og tager derefter kontakt til Pernille, som 
gerne vil påtage sig opgaven med at kontakte et nyt 
firma. 

19.00-

19.20 

PAUSE    

19.20-

19.30 

7. SB-repræsentant i KKFOéns forældreråd (se bilag med 
styrelsesvedtægt, bilag 7 og særligt afsnit 11 om kompetenceforhold) 

Orientering og 

drøftelse 

Kim En af de siddende bestyrelsesmedlemmer kan udpeges 

til at være repræsentant ved forældrerådets møder i 
KKFO’en. Det skal tilstræbes, at den der vælges, er 
forældre til et barn i KKFO’en. 

En overgangsordning ind til det næste 
skolebestyrelsesvalg  

Ida melder sig til at være repræsentant. 

Der skal være minimum et fælles møde om året – vi ser 
tiden an for at se om det kan blive afholdt fysisk, ellers 
må det blive over teams. 

19.30- 

19.45 

8. Skole-hjem-samtaler og forældremøder under corona  Drøftelse  Kim og 

Ida  

I udskolingen er der afholdt korte forældremøder på 

Teams. 

Der vil i løbet af foråret blive indkaldt til skole-hjem-

samtaler. Vi laver en plan over, hvilke der bliver afholdt 

fysisk, og hvilke der vil være på teams 

I Lundehuset er der også afholdt digitale 

forældremøder.  

19.45-

19.55 

9. Spørgsmål fra medarbejdere   

 

Drøftelse og 

beslutning  

Kim Ingen henvendelser 
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19.55-

20.10 

10. Orientering fra skoleleder (herunder corona), formand øvrige 

bestyrelsesmedlemmer.   

Fremlæggelse og 

kommentering 

Kim Lige nu har vi en klasse hjemsendt på grund af et 

smitte-tilfælde. 

Vi regner med, at der snart kommer nogle nye 

udmeldinger i forhold til den næste periode for 5-9. 

klasserne. 

Der er åbnet op for, at man kan mødes med elever i 

mindre grupper, hvis man oplever elever i mistrivsel. 

Der er blevet skrevet ud til forældrene at de kan tage 

kontakt til skolen, hvis de oplever deres barn, er i 

mostrivsel.  

Vi skal sikre meget tydelig kommunikation, hvis der er 

smittetilfælde.   

En tilbagemelding på, at der på en af linjerne er 

usikkerhed omkring brugen af Teams, som har 

betydning for elevernes deltagelse og trivsel.  

En forespørgsel om, at der kommer en oversigt ud med 

linjelærerne, så det er nemmere som forældre at 

kontakte sit barns linjelærer. 

Carina vil fortsat gerne deltage i skolebestyrelsen. 

Der er kommet en invitation fra Skole og forældre 

København, Ida har videresendt den. 

Vi er blevet gjort opmærksomme på at skolegården 

indimellem bliver brugt til at sælge stoffer. SSP er 

kontaktet, og det sker også på Østerbroskoler. Kontakt 

os gerne, hvis I oplever noget mistænkeligt.  

I Lundehusskolen har de fået en bus til rådighed. 

Vi har fået forlænget idrætsprojektet med et år. 

Vi indgår i et nyt praktikprojekt, hvor vi modtager 

studerende fra KP igennem alle deres 4 år på studiet. 

De bliver tilknyttet to forskellige teams og vil deltage i 

undervisningen ugentligt. Formålet er at give de nye 

studerende et større indblik i praksis end de 

almindeligvis får igennem deres praktikker.  

Vi har fået lavet nogle billeder af en lokal kunstner, som 

en del af skolens identitet. De kan bruges til at udbrede 
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Mødet er på Teams og I skulle gerne have modtaget en invitation. Ellers følg dette link: Klik her for at deltage i mødet 

kendskabet til skolen, fx som postkort osv til nye 

forældre.  

 

 

 

20.10- 

20.25 

11. Henvendelser fra forældre Orientering og 

drøftelse 

 Der er en enkelt klasse, hvor der ikke er en 

kontaktforældrerepræsentant. Der efterspørges ideer til, 

hvordan man kan sikre, at der er repræsentanter fra alle 

klasser.  

Man kan evt invitere en kontaktforælder med fra 

parallelklassen for at kunne argumentere for behovet. 

20.25- 

20.30 

12. Eventuelt 

 

   

https://teams.microsoft.com/_#/pre-join-calling/19:meeting_ZmVkMTg2M2MtODFjNC00NzhlLWEyMjMtOTE2NGQ5ZDdiMTU4@thread.v2

